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Protokół nr XLIX/23 

z sesji Rady Miejskiej w Świdnicy 

odbytej w dniu 27 stycznia 2023 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Świdnicy przy ul. Armii Krajowej 47 
 

Tematy sesji: 
•    Przedstawienie i przyjęcie Planu pracy Rady Miejskiej w Świdnicy na 2023 rok 

•    Przedstawienie i przyjęcie Planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Świdnicy na 

2023 rok 
 

Godzina rozpoczęcia obrad – 10.00 

Godzina zakończenia obrad – 11.20 
 

W sesji uczestniczyli: 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Świdnicy - (zgodnie z listą obecności, zał. nr 1): 

Wiceprzewodniczący Rady- Lech Bokszczanin, Józef Cygan, Przewodniczący Rady- Jan 

Dzięcielski, Wiceprzewodniczący Rady- Rafał Fasuga, Wiceprzewodnicząca Rady- Joanna 

Gadzińska, Krzysztof Grudziński, Jan Jaśkowiak, Tomasz Kempa, Mariusz Kuc, Krzysztof 

Lewandowski, Ryszard Makowski, Danuta Morańska, Luiza Nowaczyńska, Andrzej Ora, 

Marcin Paluszek, Lesław Podgórski, Magdalena Rumiancew-Wróblewska, Zofia 

Skowrońska-Wiśniewska, Aldona Struzik, Marcin Wach, Violetta Wiercińska, Władysław 

Wołosz, Wiesław Żurek. 
 

2. Zastępca Prezydenta Miasta – Szymon Chojnowski 

3. Skarbnik Miasta- Kacper Siwek 

4. Radca Prawny- Kacper Wosiak 

5. Rzecznik Prasowy- Magdalena Dzwonkowska 
 

6. Zaproszeni Goście, m. in.: 

o Dyrektorzy Wydziałów Urzędu Miejskiego/Pełnomocnicy Prezydenta: 

- Joanna Salus-Komorowska - Dyrektor Wydziału Przetargów i Inwestycji Miejskich 

- Dagny Biowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Przetargów i Inwestycji Miejskich 

- Maciej Gleba - Dyrektor Wydziału Dróg i Infrastruktury Miejskiej 

- Małgorzata Synowiec - Dyrektor Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

- Alicja Masny - Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieszkaniowej 

- Anna Skrzypacz - Dyrektor Wydziału Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju Gospodarczego 

- Magdalena Urbańska-Malucha - Dyrektor Wydziału Edukacji 

- Izabela Siekierzyńska - Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Spraw Socjalnych 

- Apolonia Kawka-Szczygieł - Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich 

- Agnieszka Fiłonowicz – Dyrektor Wydziału Administracyjno-Gospodarczego 

- Kazimierz Chajduga – Audytor Wewnętrzny 

- Ewa Suchowińska - Pełnomocnik Prezydenta ds. Nadzoru Właścicielskiego 

- Barbara Sawicka – Pełnomocnik Prezydenta ds. Ochrony i Konserwacji Zabytków 
 

o Kierownicy Referatów/ Biur/ Pracownicy Urzędu Miejskiego: 

- Dorota Kruźlak - Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

- Joanna Trojan-Skała - Referat Kultury 

- Przemysław Kondzior - Referat Obsługi Informatycznej 
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o Dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych oraz spółek z udziałem gminy: 

- Ewa Cuban - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 

- Dobiesław Karst - Dyrektor Muzeum Dawnego Kupiectwa 

- Violetta Kalin - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

- Marek Suwalski-  Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości  

- Marek Fiłonowicz - Komendant Straży Miejskiej  

- Jacek Piotrowski - Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej w Świdnicy     

Sp. z o.o. 

- Tomasz Chojnowski – Wiceprezes Zarządu Świdnickiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. 

- Tomasz Kurzawa - Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego 

„Świdnica" Sp. z o.o. 

- Agnieszka Prątkielewicz – Świdnickie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji            

Sp. z o.o. 
 

PORZĄDEK OBRAD: 
 

1. Otwarcie XLIX sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLIX sesji Rady Miejskiej. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołów z XLVII i XLVIII sesji Rady Miejskiej. 

5. Przedstawienie i przyjęcie Planu pracy Rady Miejskiej w Świdnicy na 2023 rok. 

6. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w Świdnicy za 2022 rok. 

7. Przedstawienie Planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Świdnicy na 2023 rok. 

8. Przedstawienie i przyjęcie Planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Świdnicy 

na 2023 rok- (zał. nr 1, proj. XLIX/9).  

9. Przedstawienie projektów uchwał i ich podjęcie- (zał. nr 1, proj. XLIX/: 1-8, 10-11). 

10. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności po 23.12.2022 r. 

11. Interpelacje, zapytania oraz wnioski radnych i komisji.  

12. Oświadczenia i sprawy organizacyjne. 

13. Zakończenie XLIX sesji Rady Miejskiej w Świdnicy.   

______________________________ 
                                                                                                                       

Ad 1. Otwarcie XLIX sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski powitał Zastępcę Prezydenta Szymona 

Chojnowskiego, Kierowników i Dyrektorów jednostek organizacyjnych, przybyłych Gości, 

media oraz Radnych, dokonał otwarcia XLIX sesji Rady Miejskiej w Świdnicy w dniu          

27 stycznia 2023 r., a następnie stwierdził quorum (19 radnych) i poinformował                                 

o prawomocności obrad.  

_______________________________ 
 

Ad 2. Przedstawienie porządku obrad XLIX sesji Rady Miejskiej 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski przedstawił porządek obrad XLIX sesji Rady 

Miejskiej (zał. nr 2). Poinformował, że wpłynęły:  

•  autopoprawka Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu (zał.nr 3);  

•  wnioski złożone przez spółki-wnioskodawców o wycofanie z porządku obrad projektów 

uchwał nr XLIX/1, XLIX/2, XLIX/3 w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry        

w budynku hotel RED BARON przy ul. Lwa Tołstoja 2 w Świdnicy (zał. nr 4,5,6). 
 

Autopoprawkę omówił Skarbnik Miasta Kacper Siwek. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie porządek obrad 

XLIX sesji Rady Miejskiej z wprowadzonymi zmianami : 
 

w głosowaniu: za - 21, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

(imienny wykaz głosowania radnych - zał. nr 7) 
 

porządek obrad ze zmianami został przyjęty 

_______________________________ 
 

Ad 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków powołano Radnych: 

• Tomasz Kempa  

• Ryszard Makowski 

• Danuta Morańska 
 

Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie skład Komisji: 
 

w głosowaniu: za - 20, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

(imienny wykaz głosowania radnych - zał. nr 8) 
 

skład Komisji Uchwał i Wniosków został przyjęty 

_______________________________ 
 

Ad 4. Przyjęcie protokołów z XLVII i XLVIII sesji Rady 

Miejskiej 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski przypomniał radnym, że protokoły  

z XLVII i XLVIII sesji były wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej i w związku             

z brakiem uwag wniósł o ich przyjęcie: 
 

w głosowaniu:  za - 21,  przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

(imienny wykaz głosowania radnych - zał. nr 9) 
 

protokoły z XLVII i XLVIII sesji Rady Miejskiej zostały przyjęte 

_______________________________ 
 

Ad 5. Przedstawienie i przyjęcie Planu pracy Rady Miejskiej          

w Świdnicy na 2023 rok 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski przestawił plan pracy Rady Miejskiej na 

2023 rok (zał. nr 10). 
 

Komisja Budżetu i Finansów, Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury, Komisja 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Współpracy 

Międzynarodowej - zaopiniowały pozytywnie plan pracy Rady Miejskiej na 2023 rok.  
 

Radni nie wnieśli uwag do planu pracy Rady Miejskiej na 2023 rok. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie plan pracy Rady 

Miejskiej na 2023 rok: 
 

w głosowaniu: za - 20, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

(imienny wykaz głosowania radnych- zał. nr 11) 
 

plan pracy Rady Miejskiej na 2023 rok został przyjęty 

_______________________________ 
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Ad. 6 Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej             

w Świdnicy za 2022 rok 

Ad. 7 Przedstawienie Planów pracy Komisji Rady Miejskiej            

w Świdnicy na 2023 rok 
 

Sprawozdanie z działalności za 2022 rok oraz Plan pracy na 2023 rok Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Współpracy Międzynarodowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

Danuta Morańska (zał. nr 12,13). 
 

Sprawozdanie z działalności za 2022 rok oraz Plan pracy na 2023 rok Komisji Budżetu            

i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Rumiancew-Wróblewska      

(zał. nr 14,15). 
 

Sprawozdanie z działalności za 2022 rok oraz Plan pracy na 2023 rok Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin Wach             

(zał. nr 16,17). 
 

Sprawozdanie z działalności za 2022 rok oraz Plan pracy na 2023 rok Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury przedstawił Przewodniczący Komisji Krzysztof Grudziński 

(zał. nr 18,19). 
 

Radny Wiesław Żurek – poprosił o możliwość przedstawienia sprawozdania z działalności za 

2022 rok Komisji Rewizyjnej. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski – odpowiedział, że w następnym punkcie. 

_______________________________ 

 

Ad 8. Przedstawienie i przyjęcie Planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Świdnicy na 2023 rok 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Żurek przedstawił sprawozdanie z działalności 

za 2022 rok Komisji Rewizyjnej (zał. nr 20). 
 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Żurek  przedstawił projekt uchwały 

nr XLIX/9 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Świdnicy na 

2023 rok (zał. nr 21). 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

nr XLIX/9: 

w głosowaniu: za - 23, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

(imienny wykaz głosowania radnych- zał. nr 22) 
 

projekt uchwały nr XLIX/9 został przyjęty. 
 

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

_______________________________ 
 

Ad 9. Przedstawienie projektów uchwał i ich podjęcie 
 

Projekty uchwał nr XLIX/1, XLIX/2, XLIX/3 w sprawie wydania opinii o lokalizacji 

kasyna gry w budynku hotel RED BARON przy ul. Lwa Tołstoja 2 w Świdnicy (zał. nr 

24,25,26) zgodnie ze złożonymi wnioskami zostały wycofane z porządku obrad. 
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Ad 9.1. 

Projekt uchwały nr XLIX/4 w sprawie ustalenia rocznego planu potrzeb w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych na rok 2023 przedstawił Zastępca Prezydenta 

Szymon Chojnowski (zał. nr 27). 
 

Komisja Budżetu i Finansów wydała pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały. 
 

W sprawie projektu uchwały zabrali głos: 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Fasuga – zapytał, ile nas to będzie kosztowało, ile 

godzin jest po stronie Miasta i stronie Powiatu dla osób, które będziemy zatrudniać.  
 

Zastępca Prezydenta Szymon Chojnowski – odpowiedział, że jeżeli chodzi o budżet tego 

programu corocznie jest to kwota rzędu 50-60 tysięcy złotych łącznie. Jeśli chodzi                    

o wysokość świadczenia za godzinę pracy to jest 9,50. Okres jest od marca do listopada, 

kiedy te osoby pracują, czyli trzeba by było ten procent tak podzielić, czyli będzie to kwota     

w przybliżeniu 30 tysięcy złotych po stronie Miasta.  
 

Komisja Uchwał i Wniosków poinformowała, że w sprawie projektu uchwały nie wpłynął 

żaden wniosek. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

nr XLIX/4: 

w głosowaniu: za - 20, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

(imienny wykaz głosowania radnych- zał. nr 28) 
 

projekt uchwały nr XLIX/4 został przyjęty. 
 

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

___________ 

Ad 9.2. 

Projekt uchwały nr XLIX/5 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Magdalena Urbańska-

Malucha (zał. nr 30). 
 

Komisja Budżetu i Finansów oraz Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Współpracy 

Międzynarodowej pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Komisja Uchwał i Wniosków poinformowała, że w sprawie projektu uchwały nie wpłynął 

żaden wniosek. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

nr XLIX/5: 

w głosowaniu: za - 20, przeciw - 0, wstrzymało się -0, 

(imienny wykaz głosowania radnych- zał. nr 31) 
 

projekt uchwały nr XLIX/5 został przyjęty. 
 

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

___________ 

Ad 9.3. 

Projekt uchwały nr XLIX/6 w sprawie wyrażenia zgody na przekształcenie spółdzielczego 

własnościowego prawa do lokalu mieszkalnego w prawo odrębnej własności lokalu 

przedstawiła Dyrektor Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata 

Synowiec (zał. nr 32). 
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Komisja Budżetu i Finansów oraz Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury wydały  

pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Komisja Uchwał i Wniosków poinformowała, że w sprawie projektu uchwały nie wpłynął 

żaden wniosek. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

nr XLIX/6: 

w głosowaniu: za - 20, przeciw - 0, wstrzymało się - 0, 

(imienny wykaz głosowania radnych- zał. nr 33) 
 

projekt uchwały nr XLIX/6 został przyjęty. 
 

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

___________ 

Ad 9.4. 

Projekt uchwały nr XLIX/7 w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta Miasta 

Świdnicy, dotyczącego finansowego wsparcia z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa, realizowanej przez Spółkę Świdnickie Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą w Świdnicy inwestycji pn. „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego wraz zagospodarowaniem terenu przy  ul. Leśnej              

w Świdnicy” przedstawił Wiceprezes Zarządu Świdnickiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. Tomasz Chojnowski (zał. nr 35). 
 

Komisja Budżetu i Finansów oraz Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury wydały  

pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Komisja Uchwał i Wniosków poinformowała, że w sprawie projektu uchwały nie wpłynął 

żaden wniosek. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

nr XLIX/7: 

w głosowaniu: za - 20, przeciw - 0, wstrzymało się -0, 

(imienny wykaz głosowania radnych- zał. nr 36) 
 

projekt uchwały nr XLIX/7 został przyjęty. 
 

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 

___________ 

Ad 9.5. 

Projekt uchwały nr XLIX/8 w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Świdnica do 

porozumienia międzygminnego dotyczącego sporządzenia „Planu Zrównoważonej 

Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego” (Sustainable Urban 

Mobility Plan - SUMP) przedstawił Dyrektor Wydziału Dróg i Infrastruktury Miejskiej 

Maciej Gleba (zał. nr 38). 
 

Komisja  Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury oraz Komisja Budżetu i Finansów wydała  

pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 

Komisja Uchwał i Wniosków poinformowała, że w sprawie projektu uchwały nie wpłynął 

żaden wniosek. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

nr XLIX/8: 
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w głosowaniu: za - 21, przeciw - 0, wstrzymało się -0, 

(imienny wykaz głosowania radnych- zał. nr 39) 
 

projekt uchwały nr XLIX/8 został przyjęty. 
 

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 

___________ 

Ad 9.6. 

Projekt uchwały nr XLIX/10 w sprawie zmiany budżetu wraz z autopoprawką przedstawił 

Skarbnik Miasta Kacper Siwek (zał. nr 41). 
 

Komisja Budżetu i Finansów wydała pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Komisja Uchwał i Wniosków poinformowała, że w sprawie projektu uchwały nie wpłynął 

żaden wniosek. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

nr XLIX/10: 

w głosowaniu: za - 21, przeciw - 0, wstrzymało się -0, 

(imienny wykaz głosowania radnych- zał. nr 42) 
 

projekt uchwały nr XLIX/10 został przyjęty. 
 

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu. 

___________ 

Ad 9.7. 

Projekt uchwały nr XLIX/11 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Świdnicy przedstawił Skarbnik Miasta Kacper Siwek (zał. nr 

44). 
 

Komisja Budżetu i Finansów wydała pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Komisja Uchwał i Wniosków poinformowała, że w sprawie projektu uchwały nie wpłynął 

żaden wniosek. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

nr XLIX/11: 

w głosowaniu: za - 20, przeciw - 0, wstrzymało się -1, 

(imienny wykaz głosowania radnych- zał. nr 45) 
 

projekt uchwały nr XLIX/11 został przyjęty. 
 

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 

_______________________________ 

 

Ad 10. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności po 

23.12.2022 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski - w związku z tym, że nie ma z nami Pani 

Prezydent a radni otrzymali sprawozdanie, poprosił o ewentualne pytania radnych na piśmie. 
 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności po 23.12.2022 r. - zał. nr 47.  

W załączeniu:  

▪ sprawozdanie ze stanu i struktury bezrobocia w mieście Świdnica- zał. nr  47a. 

▪ informacja dot. wydanych zarządzeń Prezydenta Miasta- zał. nr 47b 
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▪ wykaz postępowań podprogowych o wartości od 85 000 do 130 000 zł, zgodnie  

z Regulaminem udzielania zamówień podprogowych o wartości do 130 000 zł netto -        

zał. nr  47c 

▪ wykaz przetargów przeprowadzonych zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami- 

zał. nr 47d 

▪ wykaz przetargów przeprowadzonych zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych - 

zał. nr 47e 

_______________________________ 
 

Ad 11. Interpelacje, zapytania oraz wnioski radnych i komisji  
 

Interpelacje odczytali i złożyli Radni: 

- Magdalena Rumiancew-Wróblewska……….......…….............................…. (zał. nr 48,49) 

- Violetta Wiercińska……………………………………………….…………….(zał. nr 50) 
 

Ponadto, interpelacje złożyli Radni: Krzysztof Lewandowski (zał. nr 51,52), Luiza 

Nowaczyńska (zał. nr 53,54) , Aldona Struzik (zał. nr 55,56) . 

_______________________________ 
 

Ad 12. Oświadczenia i sprawy organizacyjne 
 

Radny Wiesław Żurek -  właściwie powinienem złożyć interpelację ale naprawdę nie widzę 

sensu. Chodzi dalej o sprawę funkcjonowania dojazdu świdniczan, korzystających z naszego 

centrum przesiadkowego, do Wrocławia. Interweniowałem w tej sprawie, interweniował 

również radny Sejmiku Wojewódzkiego. Wydawało się, że sprawa jest załatwiona. Chciałem 

wszystkim jasno i wyraźnie powiedzieć, otóż nie jest załatwiona. Pan, który obsługuje ta linię 

w dalszym ciągu postępuje po prostu bardzo nieładnie. Nasi mieszkańcy, którzy coraz 

częściej korzystają z takiej formy transportu do Wrocławia ze względu na drogie paliwo, są 

traktowani przez przewoźnika poniżej krytyki. Rozkład jazdy tego pana jest w internecie, 

rano się zagląda i jest rozkład jazdy. Jadę do Wrocławia, przebywam jakieś dwie godziny 

wiedząc rano, że o tej i o tej godzinie z tego przystanku odjedzie bus do Świdnicy. Ludzie 

przychodzą, bus nie podjeżdża, patrzą w swoje telefony, odjazd znika, ci ludzie są tam 

pozostawieni, był przypadek, że ostatni był przed 22:00. Tragedia to jest dla nich, ten pan 

sobie żarty robi. Po to mówię to teraz, żeby nie pisać na ten temat już interpelacji bo to nie ma 

sensu, nasz wydział też nie ma właściwie żadnego wpływu na tego przewoźnika, także proszę 

Panie Przewodniczący, bo to wszystko zależy od Urzędu Marszałkowskiego, oni wydają 

koncesje i mają prawo do szczegółowych kontroli. Proszę Panie Przewodniczący jako 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Świdnicy o skontaktowanie się z prezydium Urzędu 

Marszałkowskiego i poważne zajęcie się tematem. Dzisiaj bym o tym nie mówił ale wczoraj 

znowu mnie pani spotkała i mówi, że zostawił ich po 21:00 we Wrocławiu, dobrze, że te 

pociągi jeszcze tam jakoś jeżdżą to pobiegli i zdążyli. Ludzie mogą koczować całą noc we 

Wrocławiu, bo ktoś jest po prostu bezgranicznie nieodpowiedzialny. Moja interpelacja 

kolejna w tej sprawie nie będzie miała żadnego sensu. Myślę, że na poziomie Przewodniczący 

Rady i Przewodniczący Sejmiku Marszałkowskiego ktoś wreszcie albo zabierze temu panu 

koncesję albo coś z nim zrobi, bo tak dalej być nie może.   
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski – odpowiedział, że obiecuje interwencję        

w tym zakresie.  
 

Radny Krzysztof Lewandowski – dzisiaj wszyscy dostaliśmy Rocznik Świdnicki. Zachęcam 

Państwa do lektury, a szczególnie może warto zacząć od strony 135, tam jest takie piękne, 

aczkolwiek stare zdjęcie wnętrza Sali dawnego klubu ZWAP – PAFAL. Pamiętacie, na ulicy 

Księżnej Agnieszki ten klub był. To jest najpiękniejsza bodajże sala w mieście Świdnicy, 

Kiedyś z organami, z dużym zapleczem, generalnie bez wątpienia zabytek. Niestety od 20 lat 

pod zarządami nowego właściciela niszczeje. Są osoby, które twierdzą, że były tam w środku 

i tam są dziury w dachu, leje się woda. Jeśli nic się nie zmieni to ten obiekt za parę lat zniknie 
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z mapy Świdnicy, a to byłaby zbrodnia na tym zabytku, dlatego też będę pisał taką 

interpelację do Pani Prezydent, czy nie można by rozważyć takiej możliwości odkupienia tego 

budynku od obecnego właściciela i oddania go po jakimś tam remoncie do użytku w ręce 

mieszkańców.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Dzięcielski – poinformował, że ze względu na ferie sesja 

lutowa planowana jest na 3 marca, żeby Państwo mogli sobie tak zaplanować. Odpowiedział 

Radnej Luizie Nowaczyńskiej, że wtedy będą dwie sesje w marcu. Następnie przekazał 

mieszkańcom i Radnym, że przed nami 31. Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.     

W Świdnicy odbędzie się wiele atrakcji, ale w sposób szczególny chciałby zaprosić Wysoką 

Radę na odsłonięcie tablicy pamiątkowej na rondzie, które nazwaliśmy w listopadzie 2019 

roku Rondem Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Odbędzie się to o 10:00 przy tym 

rondzie, przy wjeździe na Słotwinę. O godzinie 10:00 też rozpocznie się Motoorkiestra przy 

ulicy Rotmistrza Witolda Pileckiego, a od godziny 12:00 do 20:00 w Teatrze Miejskim będą 

miały miejsce liczne atrakcje i licytacje, do udziału których bardzo serdecznie zapraszam 

wszystkich.      

_______________________________ 
 

Ad 13. Zakończenie XLIX sesji Rady Miejskiej w Świdnicy 
 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Jan 

Dzięcielski podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady słowami - „zamykam 

XLIX sesję Rady Miejskiej w Świdnicy”. 
 

Przebieg obrad zarejestrowano na płycie CD przechowywanej w Biurze Rady Miejskiej, która 

stanowi integralną część protokołu. 
 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:  

    Anna Stodółkiewicz  

.....................................................    PRZEWODNICZĄCY RADY 

       / Anna Stodółkiewicz /  

         Jan Dzięcielski 

Świdnica, dnia 27.01.2023 r.       


